
Til Samnanger kommunestyre 

                                                                                                                    Tysse 01.12.2020 

 

 

Politisk handsaming, Krekavegensaka 

 

Me har opplevd at det no vert retta spørsmål, kring faktura, og kva me har betalt i 

Krekavegensaka. Rådmannen har gjennom advokat Nødtvedt retta spørsmål til vår rettshjelper 

om dette. 

 

Då me har hatt dialog direkte med rådmannen fram til kommunestyremøte den 03.12.2020, så 

er det ikkje ynskeleg med noko dialog med Samnanger kommune sin advokat. 

For vår del er det avtala med vår rettshjelpar, at sakskostnader skal gjerast opp når saka er 

endeleg avklara, og avslutta, enten gjennom rettsapparatet eller som me no prøver på, eit 

forlik med Samnanger kommune. Vårt forslag forlik, med kr 600.000.-, ville ikkje ha vore 

vanskeleg utan denne avtalen med vår rettshjelpar. 

 

Dersom me hadde betalt påførte kostnader hittil i saka, på kr 1.073.437,50, så ville me ikkje 

ha kunna føreslå eit forlik med Samnanger kommune på kr 600.000.-. Elles kan me nemna at 

mesteparten av påløpte kostnader også går fram av prosesskriv i saka. 

 

Me meiner også at det er urettferdig at det er kostnad som no er fokus i saka. No ber me 

Samnanger kommunestyre om sjå på kva Samnanger kommune har utsett oss for, både 

gjennom administrasjonen og ekstern advokat Dag Borgen Nødtvedt. Det er deira trenering i 

saka som er hovudårsaka til påførte kostnader. 

 

 

 

 

Med helsing  

 

 

 

 

 

Terje Trengereid                                                             Jan Ove Haga 


